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Milletvekili listelerinin çıktığı ilk günkü tepkiler yerini stratejik hesaplar yapmaya bıraktı.

“Bu nasıl liste, böyle sıralama mı olur, bu listeye oy verilmez, Ordulu aday nerede, Fatsalı
aday yok muydu…” gibi onlarca eleştiri.

Sonrasında ve günler ilerledikçe tepkiler yumuşayıp; “... bu durumda kaç vekil daha fazla
çıkartırız ...” stratejilerinin hesaplarına dönüldü.

Evet; geçen gün AK Parti dördüncü sıra adayı İsa Yüksel Fatsa basınıyla bir buluşma yaptı.

Anladığımız kadarıyla İsa Yüksel’in hedefi milletvekili olmak.

Bunun da yolu AK Partinin Ordu’dan 4 vekil çıkartma olasılığına bağlı.

Toplantı belediye başkanı Etem Kibar, ilçe başkanı Yasin Sarıçiçek ve basın mensuplarının
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katılımıyla gerçekleşmiş oldu.

Kısaca; İsa Yüksel, belediye başkanı Kibar ve ilçe başkanıSarıçiçek’in destekleriyle dört
milletvekili seçilebilme olasılığına inanmışlar.

Ben toplantıdanböyle bir sonuç çıkarttım.

İnanmışlık kıymetli bir duygudur.

Bu duygular hedefeulaşmaya yakınlaştırır kişileri.

Mücadele azmi verir.

Sayın vekil adayı ve başkanlarda bu inanmışlık var.

Seçilebilmenin bütün unsurlarını sergilemeyi kendilerine hedef edinmişler.

İsa Yüksel 4 yıldır Fatsa’da AK Partinin ilçe başkanı idi. Öncesinde de yöneticisi.

Aday olması sürpriz oldu; ama parti içinden birisi. Hem de bir ilçe başkanının aday yapılması
olgusunda bir ilk.

Toplantıdaki en dikkat çekici vaadi; “FATSA ÇEVRE YOLU”yapımı ihtiyacına zemin
hazırlamak oldu.
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Konuşmasında çevre yoluna ciddi anlamda vurgu yaptı.

Tabii ki bu vaat meslektaşlarımın hemen dikkatini çekti. Çeşitli yorumlara vesile oldu.

Ancak uzun yıllardır başarılamayan, yatırıma alınamayan, planlaması bile hazır olmayan bir
büyükhizmetin kısa sürede nasıl hizmete gireceği.

Fatsa çevre yolu planlaması büyük paralar gerektiren bir iş.

Hatta bu iş Fatsa’yı aşmış, geçiş güzergahındaki tüm illerin sorunu haline gelmiştir.Dolayısıyla
önümüzdeki dönemin iktidar, muhalefet tüm siyasi unsurlarının gündeminde olması gereken bir
sorundur. Umarım çözüm bulur.

Evet; İsa Yüksel tüm Fatsa ve çevre ilçelerden ciddi oy bekliyor.“Bu destek verilirse 4 vekil
çıkartmada sorun olmayacak ”
diyor.

Hatta “geçen seçimlerde alınan oyun üstüne 10-15 bin koyarsak 4 garanti” diyor.

AK Parti 2018 seçimleri öncesinde Ordu’da her seçimde 4 ve üzeri vekil çıkartan bir parti.

İsa Yüksel’de“Bu seçimde de neden 4 olmasın” diyor.

Ne dedik; inanmışlık duygusu ve azmi sonuca ulaşmadaki en yüksek motivasyondur.

İsa Yüksel’e çıktığı bu yolda başarılar dileriz
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Fatsa basını zaten kendisine takoz olacak bir pozisyonda olmayacaktır.

Toplantıda da bu yaklaşım göze çarpmıştı.

Yolun açık olsun İsa Yüksel…

*            *            *

İMAMOĞLU’NUN AYAK SESLERİ

Ordu meydanı birçok mitinge ev sahipliği yaptı.

Mahşeri kalabalıkları da gördü, sönükleri de.

Çoğu mitinge katılmış bir gazeteciyim.

Cumhurbaşkanımızın mitingleri daha farklı olmuştur. Tartışılmaz kalabalık kitleleri toplayan
mitinglerdir.Tabii ki cumhurbaşkanımızın mitingleri zaman zaman ‘bindirilmiş kıtalar’ olarak da
değerlendirilmiştir.Fakat heyecanı, performansı ve coşkusu yüksek mitinglerdi.

Geçen Cumartesi günü de bir miting yapıldı.

Millet İttifakı adına İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem İmamoğlu Ordu
meydanındaydı.

Katıldım.
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Cumhurbaşkanımızın mitinglerindeki kalabalığı ve coşkuyu gördüm.

Katılımcıların samimiyetine, gözlerindeki umuda, gönülden katılım sağladıklarına, gülen
yüzlerine tanıklık ettim.

Biliyorum ki hiçbir baskı, telkin, vaat, zorlama olmadan katılan topluluklar hazır bulunmuşlardı.

Ordu Meydanında uzun yıllardır CHP genel başkanlarının da mitinglerini izledim.

İmamoğlu’nun mitingindeki gibi; bu kadar kalabalık ve içten, samimi, yüzü gülen, geleceğe
güvenle bakan umutkar topluluk görmemiştim.

Ciddi bir heyecan dalgası fışkırıyordu meydandan.

Evet; yeni bir lider geliyor Türkiye’ye.

İmamoğlu’nun aynı gün Giresun, Ordu ve Samsun mitinglerinde bunu gördüm.

Geleceğin Türkiye’sinde Ekrem İmamoğlu’nun ayak sesleri şimdiden duyulmaya başlamış
sanırım.

Ordu mitingi bunu açıkça ortaya koymaya yetiyor bile…

*            *            *
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MAHMUT ÖZER’İN OKUL VAATLERİ, 
FATSA ZİYARETİ VE ÇEVRE YOLU VAADİ

Milli Eğitim Bakanı, AK Parti Ordu Milletvekili adayı Mahmut Özer ilimize gelir gelmez okul
vaatlerinde bulundu.

Okul yapımı vaadinde bulunması yaptığı iş gereği doğru bir propaganda.

İlerleyen zamanlara doğru başka hangi vaatlerde bulunacak bilmiyoruz.

Bu vaatlerden Fatsa’ya üç okul düştü.

Yaklaşık bedel 1.750 milyon lira.

Bu vaat, AK Parti Fatsa ilçe çevrelerinde ihtiyaç duyulan bir yatırım olarak değerlendiriliyor.

Sayın bakanımızın esasen ilerleyen günlerde neler vaat edeceği önemli.

Mesela; Fatsa ilçemizeişlerliği ve tercih sıralamasında ilgi gösterilen bir fakülte istenmeli.

Umarım bu beklenti gerçekleşir.

“Çevre Yolu” ayrıca tartışılmalı.

 6 / 8



FATSALI İSA YÜKSEL 4. SIRADAN VEKİL OLACAĞINA İNANMIŞ BİLE
Salı, 18 Nisan 2023 14:11 - 

Sayın bakan bu yatırımı da vaatleri arasına alacaktır sanırım.

Hatta çevre yolu hizmetinin ivedilikle planlanması gerekmektedir.Yapılacak acil işlerin başına da
bunu almalıdır.

Bakanımız Pazartesi günü Fatsa’da seçim koordinasyon merkezi açtı. Açılışa bende katıldım.

Mahmut Özer’le ayaküstü kısa bir tanışma süreci yaşadım.

“Ordu’nun, Fatsa’nın çözülmeyecek hiçbir sorunu kalmayacak” dedi.

“Fatsa Çevre Yolu” dedim.

“Hiç merak etmeyin” dedi.

“2023 yılında ihalesini yaparız”

Başarılabilir mi?

Neden başarılmasın. Yeterki ciddi bir planlama yapılabilsin.

Evet; sayın Mahmut Özer’i seçim kampanyası sürecinde ve olası “hükümet olduklarında”
dikkatle takip edeceğiz.
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Kendisine de ilimize hoş geldiniz der başarılar dileriz.
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